



INFINITHÉÂTRE PRESENTS

EXTRA / BEAUTIFUL / U

**BY MICHAELA DI CESARE
DIRECTED BY CAITLIN MURPHY**

**CENTAUR THEATRE'S
BRAVE NEW LOOKS SELECTION FOR 2023/24.**

NOV 30 - DEC 9, 2023 AT CENTAUR THEATRE

Montréal, November 2023 - The Infinithéâtre team is excited to present the world premiere production of Michaela Di Cesare's *Extra / Beautiful / U* as part of Centaur Theatre's Brave New Looks Selection for 2023/2024. The production will run Nov. 30 - Dec. 9, 2023 at Centaur Theatre.

Lara's beauty was her one-way ticket out of St Leonard, even bringing her fame on reality TV. That is until a violent car crash interrupts Lara's stardom and leaves her disfigured. Desperate to help, her overwrought mom reaches out to a prodigal craniofacial surgeon, who promises to restore Lara's face in a groundbreaking clinical trial. A nurse at the hospital offers to work on the case even though it means delaying her own gender-affirming surgery. Meanwhile, Lara's supportive younger sister with Down Syndrome pursues her own dreams of independence. As Lara's face is rebuilt, all the outward appearances these characters have been clinging to are demolished.

"Infinithéâtre is thrilled to produce Michaela Di Cesare's complex, funny and touching play, and we're honoured to bring it to the beautiful Centaur Theatre. Michaela has long been a friend to both theatre companies, so it's a treat to work together on this special production. We're energized to work with some of Montreal's finest artists," explains Infinithéâtre's Artistic Director Zach Fraser. *"Life is not always as smooth as we hope it might be. Extra / Beautiful / U is an eloquent examination of five women as they shape each other's lives, and affirm their own identities along the way."*

Michaela Di Cesare was playwright-in-residence at Centaur Theatre for the 2019/2020 season, and her play Successions premiered at the Centaur Theatre, winning the META for Outstanding New Text in 2018.

Extra / Beautiful / U is directed by Caitlin Murphy, winner of the META for Outstanding Direction for Small Mouth Sounds in 2020.

The dynamic cast features Toni Ellwand, Cara Rebecca, Sean Ryan, Madeleine Scovil, and Stephanie Torriani. The creative team includes Charlotte Baker (video), Bruno-Pierre Houle (set), Amber Hood (lighting), Julian Smith (sound), Sabrina Miller (costumes), and Georges Michael Fanfan (assistant costume designer). The production is stage managed by Elyse Quesnel, with the assistance of Corey Weiser (apprentice stage manager).

This production has been generously supported by the Canada Council for the Arts' Digital Now program.

Infinithéâtre stages exciting, entertaining, relevant theatre that explores and reflects the issues, challenges, and possibilities of contemporary Québec from the perspective of its diverse English-language community. Our work is driven by the fundamental belief that theatre that speaks to and about the lives, the hopes, and the challenges of its home community has the best possibility of creating an electric connection between stage and audience.

Infinithéâtre's

Extra / Beautiful / U

Centaur Theatre's Brave New Looks Selection for 2023/24

Nov. 30th - Dec. 9th

Evening Shows: Nov 30th - December 9th at 8pm

Matinées: December 2nd, 3rd, 9th at 2PM

Matinée December 6th at 12pm - SOLD OUT

No performances December 4th and 5th

SPECIAL EVENTS:

- 50% OFF Regular Price at Preview - November 29th, 8pm
- PWYC (Pay-What-You-Can) - Saturday, December 2nd, 2pm
- Talkback after the Show with the Artists - December 3rd, 2pm
- Talkback after the Show with the Artists - December 7rd, 8pm

Presented at Centaur Theatre, 453 Saint François-Xavier St, Montreal, H2Y 2T1

Tickets \$18-\$28 including student and senior discounts

Box Office: (514) 288-3161 or email at boxoffice@centaurtheatre.com

To buy tickets: <https://centaurtheatre.com/shows/extra-beautiful-u/>

For more info about Infinithéâtre's programming: <https://infinitheatre.com>

For media requests please contact Ashley Belmer, B-Rebel Communications,

ashley@b-rebelcommunications.com



Intercultural
Conversations



Subscription
Campaign Sponsor



Theatre of Tomorrow
Sponsor



Montréal



INFINITHÉÂTRE PRÉSENTE

EXTRA/BEAUTIFUL/U

DE MICHAELA DI CESARE
MISE EN SCÈNE DE CAITLIN MURPHY

DANS LE CADRE DE LA SÉLECTION BRAVE NEW LOOKS DU THÉÂTRE CENTAUR
POUR 2023/24.

BRAVE NEW LOOKS DU THÉÂTRE CENTAUR POUR 2023/24.

30 NOVEMBRE - 9 DÉCEMBRE 2023 AU THÉÂTRE CENTAUR

Montréal, novembre 2023 - L'équipe d'Infinithéâtre est ravie de présenter la première mondiale de la pièce *Extra/Beautiful/U* de Michaela Di Cesare dans le cadre de la sélection Brave New Looks du Centaur Theatre pour 2023/2024.

La beauté de Lara lui a permis de quitter St Léonard et lui a même valu la célébrité grâce à télé-réalité, jusqu'à ce qu'un violent accident de voiture la laisse défigurée, mettant un terme à sa célébrité. Désespérée, sa mère contacte une prodige de la chirurgie cranio-facial qui promet de restaurer le visage de Lara, dans le cadre d'un essai clinique révolutionnaire. Une infirmière de l'hôpital propose de travailler sur la chirurgie novatrice, même si cela signifie qu'elle doit retarder sa propre chirurgie d'affirmation de genre. Pendant ce temps, la jeune sœur de Lara, atteinte du syndrome de Down, poursuit ses propres rêves d'indépendance. Au fur et à mesure que le visage de Lara se reconstruit, toutes les apparences extérieures auxquelles ces personnages se sont toujours accrochés sont démolies.

"Infinithéâtre est heureux de produire la pièce complexe, drôle et touchante de Michaela Di Cesare, et nous sommes honoré.e.s de la présenter au magnifique Théâtre Centaur. Michaela est depuis longtemps une amie des deux compagnies théâtrales. C'est donc un plaisir de travailler ensemble sur cette production spéciale. Nous sommes enthousiastes de travailler avec certain.e.s des meilleur.e.s artistes de Montréal et du Canada, ainsi qu'avec plusieurs talentueux.ses artistes de la relève", explique Zach Fraser, directeur artistique d'Infinithéâtre. "La vie n'est pas toujours aussi brillante et lisse que nous l'espérons. Extra/Beautiful/U est un examen éloquent de cinq femmes qui façonnent leurs vies respectives et affirment leurs propres identités. Ce sont cinq esprits défiants, chacun cherchant sa place dans le monde, trouvant l'humilité et l'amour en cours de route."

Michaela Di Cesare était écrivaine en résidence au Centaur Theatre pour la saison 2019/2020, et sa pièce *Successions* a été créée au Centaur Theatre, remportant le META pour un nouveau texte exceptionnel en 2018.

Extra/Beautiful/U est mise en scène par Caitlin Murphy, lauréate du META de la meilleure mise en scène pour *Small Mouth Sounds* en 2020.

La distribution exceptionnelle comprend Toni Ellwand, Cara Rebecca, Sean Ryan, Madeleine Scovil et Stephanie Torriani. L'équipe créative comprend Charlotte Baker (vidéo), Bruno-Pierre Houle (décor), Amber Hood (éclairages), Julian Smith (son), Sabrina Miller (costumes) et Georges Michael Fanfan (assistant costumier). L'assistance à la mise en scène et la régie sont assurées par Elyse Quesnel, qui est secondée par Corey Weise, l'apprenti à la régie de plateau.

Cette production a été généreusement soutenue par le programme Digital Now du Conseil des Arts du Canada.

Infinithéâtre met en scène un théâtre passionnant, divertissant et pertinent qui explore et reflète les enjeux, les défis et les possibilités du Québec contemporain du point de vue de sa communauté anglophone diversifiée. Notre travail est motivé par la conviction fondamentale que le théâtre qui parle de la vie, des espoirs et des défis de sa communauté d'origine a le potentiel de créer une connexion électrique entre la scène et le public.

Infinithéâtre présente
Extra / Beautiful / U
la sélection Brave New Looks du Centaur Theatre pour 2023/24
Du 30 novembre au 9 décembre

Représentations en soirée : 30 novembre - 9 décembre à 20h
Matinées : 2, 3, 9 décembre à 14h
Matinée du 6 décembre à midi - COMPLET
Pas de représentations les 4 et 5 décembre

ÉVÉNEMENTS SPÉCIAUX :

- 50 % de réduction sur les prix régulier lors de l'avant-première du 29 novembre, à 20h
- PWYC - Vous décidez du prix - samedi 2 décembre, 14h
- Rencontre avec les artistes après la représentation du 3 décembre à 14h
- Rencontre avec les artistes après la représentation du 7 décembre à 20h

Présenté au Centaur Theatre,
453, rue Saint François-Xavier, Montréal, H2Y 2T1
Billets de 18 \$ à 28 \$, y compris des rabais pour les étudiants et les aînés
Billetterie : (514) 288-3161 ou courriel à boxoffice@centaurtheatre.com

Pour acheter des billets : <https://centaurtheatre.com/fr/shows/extra-beautiful-u/>

Pour plus d'informations sur la programmation d'Infinithéâtre : <https://infinitheatre.com>

Pour les demandes des médias, veuillez contacter Ashley Belmer, B-Rebel Communications, ashley@b-rebelcommunications.com



Intercultural
Conversations



Subscription
Campaign Sponsor



Theatre of Tomorrow
Sponsor



Montréal